
PROTOKÓŁ Nr XLVII/18
SESJI RADY MIASTA KAMIENNA GÓRA

z 6 czerwca 2018 r.
odbytej w Sali Witrażowej Urzędu Miasta Kamienna Góra

Godzina rozpoczęcia Sesji 13.00, zakończenia 14.55

Obecnych na Sesji – 19 radnych – lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu.

W Sesji uczestniczył Burmistrz Miasta (BM) Krzysztof Świątek.

Obsługa radcowska – Adwokat Tomasz Łuczkowski

Ad.1. Otwarcie Sesji

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miasta (RM) Henryk Różański.

Przewodniczący RM powitał radnych RM, BM wraz z pracownikami Urzędu Miasta oraz
mieszkańców Kamiennej Góry.

Przewodniczący RM stwierdził, że w Sesji uczestniczy 19 radnych na 21 ustawowego
składu  Rady,  co  stanowi  quorum,  przy  którym  RM  może  obradować  i  podejmować
uchwały. Przypomniał, że z dniem 21 lutego 2018 r. został wygaszony mandat radnemu,
w związku z wyrokiem NSA.

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad

Przewodniczący RM odczytał ustalony porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji.
2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.

4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  i  zatwierdzenia  sprawozdania
finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Kamienna Góra za
2017 rok.

5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi  Miasta
Kamienna Góra za 2017 rok.

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy
finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra.

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 2018 rok.
8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  współpracy  partnerskiej  pomiędzy  osiedlem  typu

miejskiego  Szczerzec  (Ukraina)  a  miastem  Kamienna  Góra  (Rzeczpospolita
Polska).

9. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  budżetu  partycypacyjnego
Miasta Kamienna Góra.
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10. Przyjęcie  oświadczenia  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  projekcie  uchwały  Rady
Powiatu  Kamiennogórskiego  w sprawie  podziału  powiatu  kamiennogórskiego na
okręgi wyborcze, ustalenia ich numerów, granic oraz liczby radnych wybieranych
w każdym okręgu wyborczym.

11. Sprawy różne.
12. Zamknięcie Sesji.

Radny  Marek  Białecki  wyraził  rozczarowanie  brakiem  w  porządku  obrad  punktu
pn.  „Wnioski,  zapytania  i  interpelacje”.  Przypomniał,  iż  ostatnia  Sesja  RM  odbyła  się
26  kwietnia  br.  i  od  tego  momentu  nazbierało  się  wiele  spraw.  Jednocześnie  zgłosił
wniosek o wprowadzenie do porządku obrad ww. punktu.

Przewodniczący RM poinformował radnego, że w czerwcu br. odbędzie się jeszcze jedna
Sesja  RM,  podczas  której  będzie  ujęty  w  porządku  obrad  punkt  „Wnioski,  zapytania
i interpelacje”. Przypomniał, iż sesja absolutoryjna jest szczególna i nigdy nie zdarzyło się,
aby w porządku obrad był ujęty taki punkt. 

Radny M. Białecki  zapytał,  czy są jakieś przeciwwskazania dla wprowadzenia takiego
punktu do porządku obrad?

Przewodniczący RM zapytał radnego, czy podtrzymuje swój wniosek?

Radny M. Białecki podkreślił, iż podtrzymuje swój wcześniejszy wniosek.

Radny Zbigniew Nagórny  zaproponował, aby radny M. Białecki zadał pytania i wnioski
w punkcie „sprawy różne”.

Radny M. Białecki odrzucił taką propozycję i podtrzymał swoje wcześniejsze stanowisko.

BM wyraził niezrozumienie dla stwierdzenia radnego M. Białeckiego, iż „są jakieś ważne
sprawy  do  omówienia”.  Przypomniał,  że  głównym  tematem  dzisiejszej  Sesji  RM  jest
sprawa  absolutorium.  Dodał,  że  od  zadawania  wniosków  i  zapytań  są  przecież
posiedzenia Stałych Komisji RM oraz spotkania z Burmistrzem Miasta. Nadmienił, że jest
to zapewne podyktowane wyłącznie chęcią pytania radnego i uzyskania odpowiedzi od
Burmistrza, aby pewne sprawy nagłośnić.

Radny M. Białecki odpowiedział, że jest to zły odbiór tego, co radny miał na myśli.

Przewodniczący  RM  zapytał  radnego,  czy  ma poddać  zgłoszony  wyżej  wniosek  pod
głosowanie, czy raczej radny wycofuje się ze swego pomysłu?

Radny M. Białecki ponownie podtrzymał swój wniosek.

Przewodniczący RM poddał ww. wniosek pod głosowanie, w wyniku którego Rada Miasta
przy 4 głosach „za”, 9 „przeciw” i 6 głosach „wstrzymujących się” nie wyraziła zgody na
zmianę w porządku obrad.

Nikt nie zgłosił więcej wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.

2



Ad.3.      Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji  

Przewodniczący  RM  poinformował,  że  protokół  z  poprzedniej  Sesji  był  wyłożony  do
wglądu  w  Biurze  Rady  Miasta.  Dodał,  że  nie  zostały  do  niego  wniesione  uwagi  ani
zastrzeżenia i zapytał, czy w chwili obecnej ktoś chciałby zgłosić jakieś zastrzeżenia? 

Uwag ani zastrzeżeń nie zgłoszono.

Ad.4.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  i  zatwierdzenia  sprawozdania
finansowego oraz sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Miasta  Kamienna Góra za
2017 rok

Z-ca Skarbnika Miasta Beata Ścisłowska przedstawiła informację z wykonania budżetu
Miasta Kamienna Góra za 2017 rok – zał. Nr 2 do protokołu oraz sprawozdanie finansowe
–  zał. Nr 3 do protokołu. Prezentacja, którą przedstawiła Z-ca Skarbnik Miasta, stanowi
zał. Nr 4 do protokołu.

Przewodniczący RM odczytał Uchwałę nr VI/38/2018 Składu Orzekającego Regionalnej
Izby Obrachunkowej z dnia 27 kwietnia 2018 r. w sprawie opinii  o przedłożonym przez
Burmistrza Miasta Kamienna Góra sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Kamienna
Góra za 2017 rok – zał. Nr 5 do protokołu.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Iwona Szczerbaty przedstawiła Uchwałę Komisji
z dnia 22 maja 2018 r. w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta
Kamienna  Góra  za  2017  rok  –  zał.  Nr  6 do  protokołu  oraz  odczytała  Uchwałę
nr VI/58/2018 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 29 maja 2018
r.  w  sprawie  opinii  o  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Kamiennej  Górze
w  sprawie  udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi  Miasta  Kamienna  Góra  za  2017  rok
– zał. Nr 7 do protokołu.

PRZEWODNICZĄCY RM OTWORZYŁ  DYSKUSJĘ W  SPRAWIE  PRZEDŁOŻONYCH
RADZIE MIASTA SPRAWOZDAŃ:

Nikt z radnych nie zabrał głosu, ani nie zgłosił uwag w sprawie przedstawionych Radzie
Miasta sprawozdań.

Przewodniczący  RM  ponownie  zapytał  radnych  Rady  Miasta  o  chęć  zabrania  głosu
w sprawie przedstawionych dokumentów.

Nikt z radnych ponownie nie zabrał głosu, ani nie zgłosił uwag do ww. sprawozdań.

Przewodniczący  RM odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia
i  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  oraz  sprawozdania  z  wykonania  budżetu
Miasta Kamienna Góra za 2017 rok, po czym poddał go pod głosowanie.

Przewodniczący RM  stwierdził,  iż  w wyniku głosowania Rada Miasta Kamienna Góra
przy  18  głosach  „za”,  0  „przeciw”  i  1  głosie  „wstrzymującym  się”  podjęła  Uchwałę

3



Nr XLVII/314/18 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz
sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Miasta  Kamienna  Góra  za  2017  rok  –  zał.  Nr  8
do protokołu.

Ad.5.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi  Miasta
Kamienna Góra za 2017 rok

Projekt  uchwały  w  powyższej  sprawie  przedstawił  Przewodniczący  RM  Henryk
Różański.

Nikt  z  radnych  nie  wniósł  zapytań,  ani  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w związku z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący RM stwierdził,  iż  w wyniku głosowania Rada Miasta Kamienna Góra
przy  17  głosach  „za”,  0  „przeciw”  i  2  głosach  „wstrzymujących  się”  podjęła  Uchwałę
Nr XLVII/315/18 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Kamienna Góra
za 2017 rok – zał. Nr 9 do protokołu.

Przewodniczący RM ogłosił 10 min. przerwę.

Ad.6.    Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  wieloletniej  
prognozy finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra

Na salę obrad nie wrócił radny Wiesław Sobiechowski (obecnych 18 radnych).

Projekt  uchwały  w  powyższej  sprawie  przedstawiła  Z-ca  Skarbnika  Miasta  Beata
Ścisłowska.

Nikt  z  radnych  nie  wniósł  zapytań,  ani  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w związku z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący RM  stwierdził,  iż  w wyniku głosowania Rada Miasta Kamienna Góra
jednogłośnie,  tj.  przy  18  głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr  XLVII/316/18  zmieniającą
uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejskiej Kamienna
Góra – zał. Nr 10 do protokołu.

Ad.7.   Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 2018  
rok

Na salę obrad wrócił radny W. Sobiechowski (obecnych 19 radnych).

Projekt  uchwały  w  powyższej  sprawie  przedstawiła  Z-ca  Skarbnika  Miasta  Beata
Ścisłowska.

Nikt  z  radnych  nie  wniósł  zapytań,  ani  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w związku z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.
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Przewodniczący RM  stwierdził,  iż  w wyniku głosowania Rada Miasta Kamienna Góra
jednogłośnie, tj. przy 19 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XLVII/317/18 w sprawie zmian
w budżecie miasta Kamienna Góra na 2018 rok – zał. Nr 11 do protokołu.

Ad.8.   Podjęcie uchwały w sprawie współpracy partnerskiej pomiędzy osiedlem typu  
miejskiego Szczerzec (Ukraina) a miastem Kamienna Góra (Rzeczpospolita Polska)

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił  Pełnomocnik Burmistrza Miasta ds.
Polityki Społecznej Arkadiusz Dybiec.

Nikt  z  radnych  nie  wniósł  zapytań,  ani  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w związku z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący RM  stwierdził,  iż  w wyniku głosowania Rada Miasta Kamienna Góra
jednogłośnie,  tj.  przy  19  głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr  XLVII/318/18  w  sprawie
współpracy  partnerskiej  pomiędzy  osiedlem  typu  miejskiego  Szczerzec  (Ukraina)
a miastem Kamienna Góra (Rzeczpospolita Polska) – zał. Nr 12 do protokołu.

Ad.9.   Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu partycypacyjnego  
Miasta Kamienna Góra

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawiła radna Violetta Majak.

Radny  M.  Białecki  stwierdził,  iż  nazwa  budżetu  partycypacyjnego  powinna  zostać
zmieniona na „budżet radnych”. Dodał, że przez dwa ostatnie lata funkcjonowania tego
budżetu, głos decydujący w tej sprawie mieli radni, a nie sami mieszkańcy. Zaznaczył też,
że będzie głosował „przeciw” podjęciu tej uchwały. 

Radna V.  Majak  wyjaśniła,  iż  radni  decydują  przede wszystkim o wysokości  środków
w  budżecie  miasta  na  dany  rok,  które  mają  być  przeznaczone  m.in.  na  budżet
partycypacyjny.  Ponadto  mieszkańcy  raczej  oczekują  wsparcia  ze  strony  radnych
w pomysłach,  które są realizowane w ramach tego budżetu.  Niemniej  jednak wyraziła
szacunek dla stanowiska radnego. 

Radny  M.  Białecki  zgodził  się  z  wyjaśnieniami  radnej  i  jednocześnie  nadmienił,  że
w trakcie np. zbierania głosów na poszczególne projekty nie spotkał się z sytuacją, aby
mieszkaniec  wrzucał  do  urny  większą  liczbę  głosów.  Natomiast  miało  miejsce
przynoszenie kilkudziesięciu kart przez radnych i wrzucanie ich do urn. 

Radna V.  Majak  podkreśliła,  iż  w roku bieżącym wzrosła  liczba oddanych głosów na
wszystkie projekty i wyniosła ok 3600 głosów. Jej zdaniem byłaby to trudna do uzyskania
liczba przez jednego,  czy  kilku  radnych.  Przypomniała  także,  że  radni  nie  mogą brać
udziału  w  składaniu  projektów,  a  tym  bardziej  radni  z  zespołu  opiniującego  złożone
projekty. 

Nikt  więcej  nie  zgłosił  uwag  ani  zapytań  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w  związku  z  czym  Przewodniczący  RM zarządził  głosowanie  nad  projektem,
w wyniku którego Rada Miasta Kamienna Góra przy 17 głosach „za”, 1 „przeciw” i 1 głosie
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wstrzymującym się” podjęła  Uchwałę Nr XLVII/319/18  zmieniającą uchwałę w sprawie
budżetu partycypacyjnego Miasta Kamienna Góra – zał. Nr 13 do protokołu.

Ad.10.   Przyjęcie oświadczenia w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Rady  
Powiatu  Kamiennogórskiego  w sprawie  podziału  powiatu  kamiennogórskiego  na
okręgi wyborcze, ustalenia ich numerów, granic oraz liczby radnych wybieranych
w każdym okręgu wyborczym

Projekt  oświadczenia  w  powyższej  sprawie  przedstawił  Przewodniczący  RM  Henryk
Różański /zał. Nr 14 do protokołu/.

Radny Ryszard Ostrowski  stwierdził,  iż jednolita norma przedstawicielstwa dla całego
naszego  powiatu  wynosi  2538,35.  Jeśli  tą  liczbę  pomnożymy  przez  liczbę  radnych,
to wówczas nie ma możliwości  „przeskoczenia” propozycji  zmniejszenia liczby radnych
w  okręgu  wyborczym  nr  1.  Niemniej  jednak  dodał,  że  jako  lokalny  patriota  będzie
przeciwko takiej propozycji, gdyż nie wyobraża sobie, aby w Kamiennej Górze było mniej
radnych powiatowych,  niż  w Lubawce.  Na zakończenie  dodał,  że konieczność zmiany
w podziale  radnych jest  wymuszona szybko topniejącą liczbą mieszkańców w mieście
Kamienna Góra. 

Radny  Jacek  Bruździak  sprostował  wypowiedź  radnego  R.  Ostrowskiego  i  wyjaśnił,
iż  miasto Kamienna Góra nie  będzie miało  mniejszej  liczby radnych,  aniżeli  Lubawka.
Zmniejszy  się  liczba  mandatów  w  mieście  Kamienna  Góra  z  8  na  7,  a  w  Lubawce
zwiększy  się  z  4  na  5.  Nadal  jednak  w  okręgu  miasta  Kamienna  Góra  będzie  tych
mandatów więcej. 

Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  dane  zawarte  w  projekcie  oświadczenia  są  znane
wszystkim radnym i jednocześnie zapytał radnego J. Bruździaka, dlaczego przy jednolitej
normie w Kamiennej Górze zmniejszy się liczba radnych, a w Lubawce się zwiększy?

Radny  Wiesław  Sobiechowski  nadmienił,  że  udział  procentowy  mieszkańców  się
zmienił.  W  Kamiennej  Górze  ten  procent  się  zmniejszył,  a  w  Gminie  Lubawka
prawdopodobnie zwiększył. 

Przewodniczący  RM  odpowiedział,  że  w  Kamiennej  Górze  i  w  Lubawce  liczba
mieszkańców proporcjonalnie zmniejszyła się w stosunku do łącznej liczby mieszkańców
tych miast. Wyraził niezrozumienie dla takich decyzji, w wyniku których Lubawka otrzyma
jeden mandat więcej, a miasto Kamienna Góra jeden mandat straci. Zaznaczył, że również
będzie głosował przeciwko takiej propozycji oświadczenia.

Radny  J.  Bruździak  sprostował,  iż  w  jego  wcześniejszej  wypowiedzi  chodziło  mu
wyłącznie  o  sprostowanie  wypowiedzi  radnego  R.  Ostrowskiego.  Chciał  tym  samym
jedynie podkreślić, że mimo zmiany Kamienna Góra nadal będzie miała więcej radnych,
niż  Lubawka.  Jednocześnie  wyraził  zaskoczenie,  iż  Przewodniczący  RM skierował  do
niego pytanie, a poprosił o odpowiedź radnego W. Sobiechowskiego. 

Nikt  więcej  nie  zgłosił  uwag  ani  zapytań  do  przedstawionego  projektu  oświadczenia,
w związku z czym  Przewodniczący RM  zarządził głosowanie nad projektem, w wyniku
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którego  Rada  Miasta  Kamienna  Góra  przy  0  głosach  „za”,  18  „przeciw”  i  1  głosie
„wstrzymującym się” nie przyjęła ww. projektu oświadczenia.

Salę obrad opuściła radna Regina Komorowska (obecnych 18 radnych).

Ad.11. Sprawy różne

Radny R. Ostrowski przedstawił spraw dotyczące:
1. sporządzenia  wystąpienia  do  Zarządu  TVP  S.A.  w  Warszawie  dotyczącego

doposażenia  przekaźnika  na  Górze  Parkowej,  dzięki  czemu  umożliwi  się
mieszkańcom  miasta  oglądanie  43  kanałów  telewizyjnych,  zamiast  obecnych  8
programów, bez konieczności posiadania telewizji kablowej czy satelitarnej.

2. prośby  mieszkańców  miasta  o  montaż  jednego  progu  zwalniającego  na
ul.  J.  Słowackiego,  w  połowie  odcinka  jezdni  między  Stadionem  Miejskim,
a skrzyżowaniem z ul. Cichą.

Radny  Marek  Białecki  zwrócił  się  z  ponowną  prośbą  o  usunięcie  dwóch  progów
zwalniających z ul.  M. Skłodowskiej-Curie, pozostawienie tylko dwóch spowalniaczy na
wysokości szkół średnich i ustawienie tych zdemontowanych progów na ul. Browarowej,
w obrębie strefy płatnego parkowania, gdzie bawią się dzieci.

Radna  Irena  Plata  zwróciła  się  z  ponowną  prośbą,  w  imieniu  mieszkańców  miasta,
o montaż lustra naprzeciw skrętu z ul. Jeleniogórskiej w ul. F. Chopina, przed przejściem
dla pieszych, z uwagi na agresywną jazdę wielu kierowców i wysokie niebezpieczeństwo
potrącenia na przejściu dla pieszych.

Radna Zofia Kolat  przekazała prośbę rodziców dzieci z Przedszkola Publicznego Nr 2
o ustawienie kilku atestowanych urządzeń do zabaw na terenie Zespołu Szkół, z uwagi na
przedłużający się remont Centrum Kultury i przeniesienie przedszkola do budynku ZS na
okres dłuższy niż jeden rok, a także obietnice w tej sprawie złożone w roku ubiegłym.

Radna V. Majak przekazała następujące sprawy:
1. prośbę mieszkańców ul. Szkolnej o przywrócenie stałej organizacji ruchu wzdłuż tej

ulicy i możliwość parkowania pojazdów po prawej stronie jezdni, a także ustawienie
znaku zakazu parkowania przy koszach na śmieci w dniach, kiedy odpady są z tego
terenu odbierane. 

2. prośbę mieszkańców ul. Szkolnej o przekazanie przez Burmistrza Miasta informacji
o osobie, która podjęła decyzję o zmianie organizacji ruchu wzdłuż tej ulicy.

Radny Wiesław Sobiechowski przedstawił sprawy dotyczące:
1. kolejnej  prośby mieszkańców miasta o ustawienie  kilku  urządzeń do zabaw dla

dzieci, uczęszczających do Przedszkola Publicznego Nr 2, które na dłuższy czas
zostało przeniesione do budynku Zespołu Szkół przy ul. Lubawskiej.
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2. ponownego  wniosku  o  rozważenie  możliwości  przeniesienia  przedmiotów
i  wyposażenia  należących  do  Centrum  Kultury,  z  sali  gimnastycznej  przy
ul. T. Kościuszki, do jakichś innych pomieszczeń, aby pozwolić dzieciom ze Szkoły
Podstawowej  Nr  1  swobodnie  ćwiczyć  na  lekcjach  w-f,  szczególnie  w  okresie
zimowym.

BM wyjaśnił, iż większość spraw zgłoszonych przez radnych należy w pierwszej kolejności
sprawdzić pod kątem możliwości technicznych (np. przeniesienie progów zwalniających).
Nawiązując do wniosków  radnego R. Ostrowskiego i  radnego M. Białeckiego dodał,
że  Urząd  Miasta  sprawdzi  konieczność  montażu  spowalniaczy  w  różnych  częściach
miasta, z uwagi na coraz liczniejsze prośby o tego typu zmiany na drogach w mieście. 

BM ustosunkował się również do sprawy przedstawionej przez radną Z. Kolat i radnego
W. Sobiechowskiego, tj.:
-  ustawienie  kilku  urządzeń  do  zabaw  dla  dzieci,  uczęszczających  do  Przedszkola
Publicznego Nr 2, które na dłuższy czas zostało przeniesione do budynku Zespołu Szkół
przy ul. Lubawskiej – Podkreślił, że urządzenia zabawowe na terenie Zespołu Szkół na
pewno by się przydały. Niemniej jednak poprosił, aby nie mówić, iż przez brak kilku takich
urządzeń do zabaw nie wiadomo co robić z przedszkolakami. Świadczyłoby to bowiem
bardzo źle o samej kadrze pedagogicznej PP Nr 2. Kadra przedszkola ma zapewniać tam
dzieciom  rozrywkę,  zajęcia  rekreacyjne  i  z  posiadanych  informacji  wynika,  że  takie
działania są tam prowadzone. Natomiast urządzenia zabawowe są tylko uzupełnieniem
tych  działań.  Wyraził  zrozumienie  i  potrzebę  ustawienia  tam takich  urządzeń,  ale  nie
z tytułu braku zajęć dla dzieci  w przedszkolu.  Przypomniał,  że do tego tematu będzie
wracał, z uwagi na oficjalne zobowiązanie się do ustawienia 2-3 urządzeń do zabaw. Takie
działania zostaną zapewne poczynione w porozumieniu z dyrekcją przedszkola i Zespołu
Szkół.

radną V. Majak:
- przywrócenie stałej organizacji ruchu wzdłuż tej ulicy i możliwość parkowania pojazdów
po prawej stronie jezdni, a także ustawienie znaku zakazu parkowania przy koszach na
śmieci  w dniach,  kiedy odpady są z tego terenu odbierane –  Wyjaśnił,  iż  mieszkańcy
zgłaszali  się również do BM bezpośrednio w tej  sprawie,  ale zarówno zwolennicy,  jak
i przeciwnicy tej zmiany organizacji ruchu. Podkreślił, iż Urząd Miasta nie miał w zamiarze
utrudniać życia mieszkańcom tej części miasta. Zmiana była podyktowana argumentami.
Wyraził  zastanowienie  nad  docelową  organizacją  ruchu,  która  może  ulec  zmianie
w przypadku,  gdy  będą  zgłaszane  uwagi  osób  korzystających.  Dodał,  że  nadal  będą
zbierane sygnały od zainteresowanych stron i następnie będzie podjęta decyzja, co dalej
z tym zrobić.

BM  podziękował Radzie Miasta za udzielenie absolutorium. Ocenił  wykonanie budżetu
jako dobre, o czym świadczy również uchwała RIO i Komisji Rewizyjnej.
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Radna  Z.  Kolat  nie  zgodziła  się  ze  stwierdzeniem  radnego  W.  Sobiechowskiego
i jednocześnie wyjaśniła, że zabierając głos w sprawie ustawienia urządzeń do zabaw przy
Zespole Szkół, nie miała zamiaru krytykować pracy nauczycieli w przedszkolu. Dodała, że
wykształceni nauczyciele mają bardzo szeroką skalę zabaw i gier, którymi są w stanie
zaciekawić dzieci. Jej zamierzeniem było to, aby przypomnieć o pewnych zobowiązaniach,
które  przekazano rodzicom dzieci  z  przedszkola.  Na zakończenie  wyraziła  podziw dla
pracy nauczycieli i podkreśliła, że nie można twierdzić, iż nie wiedzą co mają robić.

Radny W. Sobiechowski  uściślił, iż jemu zgłaszali rodzice sprawę i informowali, że nie
wiedzą co z tym zrobić. Zwrócił się do radnej z prośbą, aby nie wmawiać mu słów, których
nie wypowiedział. Zaznaczył, że posiada wiedzę o pracy nauczycieli, z uwagi na ośmiu
przedstawicieli  tego zawodu wśród rodziny radnego. Na zakończenie podkreślił,  że nie
użył żadnego stwierdzenia, które dyskredytowałoby pracę nauczycieli w tej sytuacji. 

Ad.12. Zamknięcie Sesji

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XLVII Sesję Rady Miasta
Kamienna Góra w dniu 6 czerwca 2018 r.

Protokołował:
Arkadiusz Rymer

Przewodniczący Rady

 /-/ Henryk Różański
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